



Welcoming the Year of the  
**Fire Horse**

LUNAR NEW YEAR | 2026

 **Holiday Inn**  
**RESORT**  
BY IHG

KANDOOMA MALDIVES



# Celebrate **LUNAR NEW YEAR**

with Dining And Experiences  
at Holiday Inn Resort Kandooma Maldives

The Year of the Horse, beginning on 17 February 2026, ushers in a spirit of energy, confidence, and forward momentum. Symbolising freedom, resilience, and passion, this is a year that encourages bold steps, meaningful progress, and a renewed sense of purpose. Like the Horse, we are inspired to move ahead with optimism, strength, and an open heart, embracing opportunities with courage and grace.

Celebrate Lunar New Year with a vibrant blend of festive dining, rejuvenating wellness experiences, and unforgettable island moments. Welcome the Year of the Horse with joy, prosperity, and memories that carry you forward long after the celebrations end.

**庆祝中国春节，尽享马尔代夫康杜玛假日度假酒店的美食与体验**

2026年2月17日开启的马年，象征着活力、勇气与自由的精神。这是一个鼓励自信前行、积极进取，并勇敢追逐目标的年份。正如奔腾的骏马，让我们以热情、坚韧与开放的心态迈向未来，在行动中寻找成长，在旅途中收获喜悦，迎接充满希望、和谐与无限可能的新一年。

## \* PROSPERITY YU SHENG SET

**16<sup>th</sup> - 21<sup>st</sup> February 2026** (Except 19<sup>th</sup> February)

The Asian Kitchen

USD 49++ per set | 20% off for guests on the  
All-Inclusive meal plan

Celebrate abundance and good fortune with this  
cherished tradition. Toss for luck and happiness  
with vibrant ingredients such as fresh Norwegian  
salmon slices, crisp white radish, tangy wild leek  
pickle, and plum raw fish sauce, topped with  
crispy crackers and fragrant sesame seeds.

## \* 鸿运捞生套餐

**2月16-21日 (2月19日除外)**

The Asian Kitchen

每套 USD 49++ | 全包餐计划住客享20%折扣

以这项珍贵的传统庆祝丰盛与好运。使用新鲜  
的挪威三文鱼片、爽脆的白萝卜、酸甜的野韭  
菜泡菜、梅子鱼生酱，以及香脆饼干和芝麻一  
起捞起，祈求新一年的好运与幸福。

All prices are in United States Dollars and exclusive of 10% service charge  
and 17% Tourism Goods and Services Tax, except where noted.

所有价格均以美元计算，不含10%服务费及17%政府税。





## \* THE PROSPERITY YU SHENG

It is also known as Lo Hei and is a traditional Lunar New Year dish featuring raw fish, vibrant shredded vegetables, and symbolic sauces and condiments, each representing blessings like prosperity and good fortune. The dish is celebrated with a lively tossing ceremony, where participants mix the ingredients while chanting auspicious phrases, symbolising unity, abundance, and a joyful start to the year.

### \* 鸿运捞生 (LO HEI)

这道传统的农历新年菜肴以生鱼片、五彩缤纷的蔬菜丝和象征祝福的酱料组成，每一种食材都寓意富贵和好运。在捞起仪式中，参与者一边高高捞起食材，一边说着吉祥话，象征团结、丰收与欢乐的新年开端。

### PROSECCO BY THE BOTTLE

**16<sup>th</sup> - 21<sup>st</sup> February** (Except 19<sup>th</sup> February)

The Asian Kitchen

USD 49++ per bottle

Raise a toast to prosperity with our bubbly offering.

### 瓶装普罗赛克

**2026年2月16日 - 2月21日**

(2月19日除外)

The Asian Kitchen

每瓶 USD 49++

以气泡酒为富足与好运举杯庆祝。

All prices are in United States Dollars and exclusive of 10% service charge and 17% Tourism Goods and Services Tax, except where noted.

所有价格均以美元计算，不含10%服务费及17%政府税。

## HOT POT SET MENU

**16<sup>th</sup> - 21<sup>st</sup> February 2026** (Except 19<sup>th</sup> February)

The Asian Kitchen

- **Bed & Breakfast:**

USD 99++ per person per set

- **Half Board, Full Board, All-Inclusive:**

USD 59++ per person per set

Gather around for an interactive and heartwarming dining experience. Enjoy a Salmon Yu Sheng Set, your choice of two savoury broths, fresh vegetables, chewy noodles, premium Angus beef slices, juicy tiger prawns, pork belly, and an assortment of fish balls and traditional hot pot accompaniments.

## 火锅套餐

**2026年2月16–21日 (2月19日除外)**

The Asian Kitchen

- **住宿加早餐:**

USD 99++ 每位

- **早晚餐, 全餐一价全包:**

USD 59++ 每位

围坐一起，享受温馨而互动的用餐体验。火锅套餐包含三文鱼捞生、两种美味汤底、新鲜蔬菜、弹牙面条、安格斯牛肉片、虎虾、五花肉及多种风味鱼丸。

All prices are in United States Dollars and exclusive of 10% service charge and 17% Tourism Goods and Services Tax, except where noted.

所有价格均以美元计算，不含10%服务费及17%政府税。







## JET SKI ADVENTURE

Activity provided by a third party

### 16<sup>th</sup> - 21<sup>st</sup> February 2026 | Perfect Wave Centre

USD 120++ for a 20-minute ride.

Feel the thrill of riding the waves with an exhilarating Jet Ski experience, offered at an exclusive price.

## 水上摩托探险

由第三方提供的活动。

### 2026年2月16日 - 2月21日

20分钟骑行 USD 120++

在节日专属优惠下，感受水上摩托带来的速度与激情。

## DISCOVERY SCUBA DIVING PROGRAM

### 16<sup>th</sup> - 21<sup>st</sup> February 2026 | Dive Centre

9:00 - 12:00 | 13:00 - 16:00

USD 180++ per person

#### Complimentary photos

Explore the vibrant underwater world with our Discovery Scuba Diving session and take home complimentary photos to remember your experience.

## 体验水肺潜水课程

由第三方提供的活动。

### 2026年2月16日 - 2月21日 | 潜水中心

9:00 - 12:00 | 13:00 - 16:00

每人 USD 180++

#### 免费提供照片

通过探索生机勃勃的海底世界，留下珍贵的记忆。

## ADULT ACTIVITIES

### 17<sup>th</sup> February 2026

8:00 am

#### Wow Safari (Half-day trip)

USD199++

A half-day trip featuring thrilling snorkeling and island discovery.

Explore a local island, swim with sharks and turtles, and enjoy lunch on a sandbank with stingrays.

10:30 am

#### Coral Garden Snorkeling

USD 39++

Join us for a 90-minute snorkel of our Kandooma Coral Gardens and observe the beautiful marine life.

11:00 am

#### Aqua Aerobics

Be energised with one of our fun fitness sessions in the Resort pool.

4:00 pm

#### Tabata

Get your heart rate up with our high-intensity fitness class.

5:00 pm

#### Sunset Cruise

USD69++

A relaxed sunset boat cruise, offering open views of the horizon and the chance to spot dolphins.

### 2026年2月17日

#### 8:00 am — 奇妙探险 (半日游)

USD199++

次包含刺激浮潜和岛屿探索的半日旅程。前往当地岛屿、与鲨鱼和海龟一起游泳，并在有黄貂鱼出没的沙洲上享用午餐。

#### 10:30 am — 珊瑚花园浮潜

加入我们的 90 分钟浮潜之旅，探索康杜玛珊瑚花园，尽览迷人的海底世界！

#### 11:00 am — 水中有氧运动

USD39++

加入度假村泳池趣味健身课，瞬间能量满格！

#### 4:00 pm — 塔巴塔训练

体验高强度健身课程，有效提升心率，挑战自我。

#### 5:00 pm — 高强度健身课程

USD69++

#### 日落巡航

乘坐多尼船悠然航行，欣赏马尔代夫日落，并有机会看到海豚



## KANDOO KIDS' CLUB SCHEDULE

**17<sup>th</sup> February 2026**

- 08:00 – Face Mask Making
- 09:00 – New Year Wishing Tree
- 10:00 – Red Envelope Treasure Hunt
- 11:00 – Face Painting
- 12:00 – Nintendo & PS4/PS5 TV Games
- 14:30 – Horse Craft Making
- 15:00 – Chopstick Stacking Challenge
- 16:30 – Sand Castle Making
- 18:00 – Movie Time
- 19:00 – Musical Fun Games

## KANDOO儿童俱乐部活动日程

**2026年2月17日**

- 08:00 – 面具制作
- 09:00 – 新年许愿树
- 10:00 – 红包寻宝
- 11:00 – 面部彩绘
- 12:00 – 任天堂/PS4/5电视游戏
- 14:30 – 小马手工制作
- 15:00 – 筷子&叠叠乐挑战
- 16:30 – 沙堡制作
- 18:00 – 电影时间
- 19:00 – 音乐趣味游戏



Lunar New Year at Holiday Inn Resort Kandooma Maldives is more than a celebration. It is an opportunity to create cherished memories with loved ones while embracing the spirit of renewal, prosperity, and joy.

在马尔代夫康杜玛假日度假酒店，春节不仅是一场庆典，更是与亲朋好友共同创造珍贵回忆的良机，感受新生、富足与欢乐的节日氛围。



## EXPRESS FACIAL

**16<sup>th</sup> - 21<sup>st</sup> February 2026**

Kandooma Spa by COMO Shambhala  
USD 45 net (usually USD 70)

Refresh your skin and spirit with our Lunar New Year Express Facial, featuring SUNDĀRI skincare products inspired by the balance and radiance of Ayurveda. This customizable treatment boosts hydration, nourishes the complexion, and promotes a calm, radiant appearance through signature techniques that refresh the face and de-stress the mind.

## 快速面部护理

**2026年2月16日 – 2月21日**

COMO Shambhala 康杜玛水疗中心  
USD 45 (原价 USD 70)

使用SUNDĀRI护肤产品，结合阿育吠陀平衡与光彩理念，焕活肌肤与身心。这一护理提升肌肤水润度，滋养肤色，并通过标志性手法放松身心，展现宁静光彩。

## FULL BODY EXFOLIATION

**16<sup>th</sup> - 21<sup>st</sup> February 2026**

Kandooma Spa by COMO Shambhala  
USD 40 net (usually USD 80)

Rejuvenate your body with our gentle full-body exfoliation treatment to promote cell turnover and circulation. This soothing ritual buffs away flaky skin, reduces impurities, and leaves you feeling renewed and relaxed for the New Year.

## 全身去角质护理

**2026年2月16日 – 2月21日**

COMO Shambhala 康杜玛水疗中心  
USD 40 (原价 USD 80)

通过温和的全身去角质护理，促进细胞更新与血液循环。这一舒缓护理有效去除角质，净化肌肤，让您在新年感受到焕然一新的轻松感。

## SEAFOOD FIESTA

**19<sup>th</sup> February 2026**

The Asian Kitchen

- **Bed & Breakfast:**

USD 99++ per person

- **All-Inclusive - Full Board - Half Board:**

USD 50++ per person

Indulge in a lavish seafood spread featuring chilled seafood, fresh sushi and sashimi, sand lobster, Norwegian salmon, and more. For meat lovers, enjoy our grass-fed beef sirloin, succulent lamb cutlets, roasted Beijing duck, crispy pork belly, and pan-seared foie gras.

## 海鲜盛宴

**2026年 2月19日**

The Asian Kitchen

- **住宿加早餐:**

每人 USD 99++

- **含晚餐餐型:**

每人 USD 50++

尽享丰盛的海鲜盛宴，包括冷海鲜、寿司和刺身、龙虾、挪威三文鱼等。肉食爱好者还可品尝草饲牛西冷、嫩羊排、烤北京鸭、香脆五花肉及香煎鹅肝。

## PROSPERITY BELLINI

**16<sup>th</sup> - 21<sup>st</sup> February 2026**

All outlets

Cocktail USD 17++ (per glass)

Mocktail USD 15++ (per glass)

Bellini USD 18++ (per glass)

Raise a toast to the New Year with this sparkling cocktail that combines tropical flavours with elegance.

## 鸿运贝利尼鸡尾酒

**2026年 2月16–21日**

所有餐厅及酒吧

All outlets

鸡尾酒 17++ /

无酒精鸡尾酒 15++ /

贝里尼 18++(每杯)

以这款融合热带风味与优雅气息的鸡尾，为新年举杯庆祝。

All prices are in United States Dollars and exclusive of 10% service charge and 17% Tourism Goods and Services Tax.

所有价格均以美元计算，不包括10%服务费和17%政府税，除非注明为净价。



Lime Wedges

Tartar Sauce

2026



HAPPY LUNAR NEW YEAR  
YEAR OF THE HORSE



## Contact Us

Kandooma Fushi, South Male Atoll,  
Republic of Maldives

T: +960 664 0511

For further information  
please email

[sales.hikandooma@ihg.com](mailto:sales.hikandooma@ihg.com)  
[reservations.hikandooma@ihg.com](mailto:reservations.hikandooma@ihg.com)

[www.maldives.holidayinnresorts.com](http://www.maldives.holidayinnresorts.com)